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Protokół Nr XXII/2013 

W dniu 24 stycznia 2013 roku w Urzędzie Gminy Świercze odbyła się XXII Sesja Rady 
Gminy. Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki powitał radnych oraz zaproszonych 
gości. Stan Radnych na posiedzeniu wynosił 15 osób na 15 uprawnionych (lista radnych, 
sołtysów oraz zaproszonych osób w załączeniu).  

Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego sesji. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie między sesyjnym i realizacji uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji.  
5. Interpelacje radnych.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia Funduszu Sołeckiego w 2014r, 
7. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Świercze na stałe obwody głosowania oraz 

ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych, 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczej Straży Pożarnej, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Świercze, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Świercze, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 
części na terenie gminy Świercze, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Świercze, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr 171/XXX/09 Rady Gminy 
Świercze z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie uznania za pomniki przyrody drzew oraz 
głazu narzutowego znajdujących się na terenie Gminy Świercze, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Balcerzaka zam. Kościesze, 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na rok 2013, 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy na 2013 rok.  
17. Odpowiedzi na interpelacje. 
18. Wolne wnioski. 
19.Zamknięcie obrad sesji. 

 

Zgodnie z pkt. 2 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad. Radni nie wnieśli 
uwag do zaproponowanego porządku dzisiejszych obrad. Natomiast Pan Wójt zgłosił 
wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu „podjęcie uchwały w 
sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Świercze na rok 2013”, gdyż musi być 
odprowadzony należny podatek VAT do Urzędu Skarbowego. Umowy dzierżawy na lokale 
użytkowe są objęte podatkiem VAT i w związku z tym 25 dnia każdego miesiąca musi być 
ten podatek odprowadzony do US, bez względu na to, czy dzierżawca reguluje czynsz 
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terminowo, czy też nie. Istnieje zatem konieczność przeniesienia w ramach budżetu 
kwoty 3 tys. zł, jako zabezpieczenie roczne na te opóźnienia, które wynikają ewentualnie 
ze strony płacących.    

 „za” przyjęciem wniosku Pana Wójta glosowało 15 radnych. Wniosek przyjęto 
jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że dodatkowy punkt pod nazwą „Podjęcie 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Świercze na rok 2013” zostanie 
ujęty w porządku obrad jako punkt 17. Pozostałym punktom nadana została właściwa 
numeracja.  

„za” przyjęciem porządku dziennego sesji głosowało 15 radnych, porządek przyjęto 

jednogłośnie.  

Następnie, zgodnie z punktem 3, Przewodniczący Rady poinformował o wyłożonym do 

wglądu protokole z XXI Sesji Rady Gminy.                                                                                    

Zgodnie z pkt. 4 porządku obrad Pan Wiesław Kęsicki poprosił Wójta o przedstawienie 

informacji o pracy w okresie miedzy sesyjnym i realizacji uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji.                                                                                                                                  

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Adam Misiewicz który poinformował zebranych o: 

1)      spotkaniu z dyrektorami szkół na którym omówiono wysokość średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez jst.  

Przedstawia się następująco: 
- nauczyciel stażysta – nadpłata 7 703,82zł, 
- nauczyciel kontraktowy – nadpłata 10 435,84zł, 
- nauczyciel mianowany – niedopłata 207,69zł do końca stycznia tej grupie nauczycieli 

wyrównane zostaną wynagrodzenia. Będzie to ok. 10 brutto zł na osobę. 
- nauczyciel dyplomowany – nadpłata 96 479,42zł – w tej grupie było dwoje nauczycieli, 

którzy otrzymali odprawy emerytalne. Są one wliczane do średnich wynagrodzeń i 
stąd powstała taka duża nadpłata. Sprawozdanie stanowi zał. do protokółu 

      Omówiono także organizację zajęć w szkołach w czasie ferii zimowych. Dyrektorzy 
zdecydowali o rozpoznaniu zapotrzebowania i w okresie jednego tygodnia te zajęcia 
w szkołach będą dla chętnych prowadzone. 

2)      posiedzeniu Zarządu Gminnego OSP odnośnie akcji sprawozdawczych w jednostkach 
w roku bieżącym odnośnie potrzeb uzupełnienia sprzętu i gotowości bojowej, bo jak 
co roku odbywa się kontrola w PSP w zakresie zabezpieczenia bojowego jednostek. 
Potrzeby zostały zgłoszone, przygotowano wnioski o dofinansowanie zakupu tych 
brakujących elementów. Chodzi przede wszystkim o zakup butów specjalnych dla 
strażaków, ubrań koszarowych, hełmów i pilarki dla OSP Dziarno.  Kwota naszego 
udziału ok. 6-7 tys. zł i będziemy starali się takie środki wygenerować w trakcie roku. 
Zabezpieczyłoby to w tym momencie potrzeby jednostek odnośnie gotowości 
bojowej i nie mielibyśmy uwag w protokołach PSP.   Na posiedzeniu 
przedyskutowano również projekt uchwały w sprawie wypłaty ekwiwalentu za udział 
w działaniach ratowniczych i szkoleniach strażaków. Zarząd zaproponował obniżenie 
stawki do wys. 16 zł za udział w działaniach bojowych, 7 zł za udział w szkoleniach.  
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3) spotkaniu z sołtysami, w którym uczestniczyło 21 sołtysów. Omówiono sprawy 
dotyczące funduszu sołeckiego, gospodarki odpadami, gospodarki ściekowej, sprawy 
podatkowe oraz składania deklaracji na wymiar opłaty śmieciowej.    

3)      odbytych przetargach: 
      - 21. XII odbył się przetarg na dostawę oleju opałowego do szkół na terenie gminy – 

do przetargu p[przystąpiło 5 firm – Komisja wybrała firmę z Wyszkowa, która 
zaoferowała za 1 litr oleju opałowego 3,57 zł brutto.  

       - 17 stycznia odbył się przetarg na dostawę opału na potrzeby Urzędu Gminy – do 
przetargu przystąpiły 2 firmy – Komisja wybrała firmę z Marek, która zaoferowała za 
1 tonę węgla 730 zł netto. 

 

Informację o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji odczytała 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka. Informacja stanowi zał. nr 1 

do protokółu. 

Ad:pkt.5 

Interpelacje zgłosili. 

-  radny Pan Ryszard Flont – zwrócił się z prośbą o włączenie do odśnieżania drogi Kościesze 

– Słończewo ( do pierwszych zabudowań ). Jest to droga gminna, która nie jest odśnieżana. 

Kolejna sprawa dotyczyła również włączenia do odśnieżania drogi w Sulkowie, do Pana 

Cygańskiego Wojciecha. Nie jest to droga gminna tylko prywatna dojazdowa do posesji, ale 

mieszka tam rolnik, płaci podatki do gminy, co drugi dzień przyjeżdża do niego mleczarka 

odbierać mleko i czasami jest problem z odśnieżeniem. Kolejna interpelacja radnego Flonta 

dotyczyła podłączenia instalacji elektrycznej u p. Dąbrowskich. Był już przedstawiciel 

Zakładu Energetycznego, należy jeszcze podłączyć jakiś kabel i doprowadzić go do skrzynki 

na zewnątrz – czy ta rodzina ma zrobić to na własny koszt, czy nie? Czy coś wiadomo Panu 

Wójtowi w tej sprawie? 

- radna Pani Hanna Kalinowska poprosiła o odśnieżanie ulic w Świerczach. Pod śniegiem 

zalega lód i jest bardzo niebezpiecznie, bo ślisko. Radna Pani Chełstowska dodała, że bardzo 

trudno zatrzymać się samochodem przed sklepem, bo na poboczach zalegają duże ilości 

śniegu.  

- radny Pan Remigiusz Dudek – zwrócił uwagę na drogi wojewódzkie, które w tym roku są 

byle jak odśnieżane. Śnieg jest spychany na pobocza i w przypadku potrzeby minięcia się 

dwóch pojazdów, trudno jest wykonać ten manewr.  

- radna Pani Małgorzata Chełstowska  - czy na tablicy ogłoszeń mogłaby pojawić się taka 

wyraźna informacja dla osób uzależnionych od alkoholu gdzie i w jakich godzinach mogłyby 

uzyskać pomoc. Na tablicy ogłoszeniowej jest informacja dot. organizacji działających na 

rzecz ofiar przestępstw na obszarze właściwości Sądu w Pułtusku i co prawda jest adres 

naszego GOPS-u, ale nie ma informacji np. o pracy Komisji ds. rozwiązywania problemów 

alkoholowych.Są osoby, które chciałyby z takiej pomocy skorzystać. Ponadto odbywają się 

mityngi dla osób z problemami alkoholowymi i informacja kiedy one się odbywają również 

powinna znaleźć się na tablicy ogłoszeń.    
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- radny Pan Julian Kutner – w ubiegłym roku były prowadzone działania przeniesienia 

mieszkańców lokali socjalnych z Klukówka do Strzegocina i wtedy była dyskusja na temat 

płacenia czynszu, dbania o te mieszkania – czy gmina monitoruje  stan tych lokali, czy 

monitoruje płacenie czynszu przez te osoby?                                                                       

Druga sprawa dotyczyła wystąpienia gminy ze Związku Regionu Ciechanowskiego i radny 

nawiązał do dwóch rzeczy, a mianowicie: podjęliśmy decyzję w oparciu o informację, że 

działania prowadzone przez ten Związek, czy władze tego Związku, były nieudolne, czy też 

niewystarczające, Związek nie realizował celów dla których był powołany i Rada Gminy 

kierując się tym, a właściwie Pan Wójt wnioskował o wystąpienie z tego Związku, bo dalsza 

nasza w nim obecność jest bezcelowa, bo nie służy to gminie. W związku z tym radny zadał 

pytanie, oczekując informacji na piśmie, jakie działania były podejmowane przez Pana Wójta 

jako przedstawiciela gminy w tym Związku, członka Komisji Rewizyjnej, żeby ten Zarząd 

działał jak należy i podejmował właściwe działania. Radny wie, że podpisana jest umowa na 

dofinansowanie na mniej korzystnych warunkach jak pierwotnie obiecywano, ale to nie 

zależy od Związku, ale nie mniej jednak chciałby wiedzieć jakie były podejmowane działania 

ze strony przedstawiciela gminy, gdyż zdaniem radnego to wystąpienie było podyktowane 

względami finansowymi, czyli jakby zdjęcie kolejnych 50 tys. zł z kolejnych lat prognozy 

finansowej. To by nam sytuację ratowało plus to, że Związek chce zaciągnąć kredyt, którego 

gmina nie mogłaby spłacić. Jeżeli działanie Związku było nieudolne to radny chciałby się 

dowiedzieć jak to było, że przez 3 lata w nim trwaliśmy płacąc składki i jaka jest rzeczywista 

możliwość odzyskania blisko 150 tys. zł, które gmina wpłaciła będąc członkiem Związku. 

Radny chciałby złożyć wniosek, ( ponieważ Rada Gminy deleguje Pana Wójta jako 

przedstawiciela do różnych ciał, chociażby Powiatowej Rady Zatrudnienia, czy Rady 

Społecznej ZOZ), aby Rada Gminy otrzymywała informacje, sprawozdanie z działalności 

tych organów, tam gdzie Pan Wójt uczestniczy. Przekazywane informacje, jakie 

podejmowane są decyzje, żeby to było bardziej na bieżąco, bo tak jak choćby z tym 

Związkiem Gmin, o tym, że to nie działa tak jak powinien dowiedzieliśmy się po fakcie. 

Ponadto radny chciał się dowiedzieć o możliwości odzyskania, według Pana Wójta 

nieprawidłowo wykorzystanej, czy rozliczonej, dotacji udzielonej powiatowi pułtuskiemu  

w kwocie 600 tys. zł. Czy są podejmowane jakieś dalsze działania w tej sprawie? Jeśli to 

żądanie jest zasadne to radny oczekuje, że jakieś dalsze działania będą w tej sprawie dalej 

prowadzone. Jeśli nie jest zasadne to radny oczekuje, że już raz na zawsze zostanie ta sprawa 

rozstrzygnięta i będziemy mieli to z głowy i nie będziemy do tego wracać, bo naraża to gminę 

na złą opinię, gdyż najpierw podejmuje się decyzję z dużą energią żądania zwrotu, a potem 

jakby się z tego wycofuje, czy zawiesza sprawę. Zdaniem radnego Pana Adamiaka, Wójt 

powinien się teraz do tego odnieść, bo w interpelacjach już nie będzie sołtysów i opinia 

pójdzie zupełnie inna. Pan Wójt wyjaśnił, że przygotuje pisemną informację, która 

zamieszczona zostanie na stronie internetowej gminy.  

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

Ad:pkt.6 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt. Sprawa nie wyodrębniania funduszu sołeckiego omawiana była na 
wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji jak również na spotkaniu z sołtysami. Zadania, które 
zostały w 2012 roku rozpoczęte, zostaną w tym roku zakończone. Rok 2014 będzie dla gminy 
trudnym rokiem, gdyż mamy rozliczenie wniosku unijnego „budowa kanalizacji sanitarnej etap II”. 
Jest to kwota prawie 2,5 mln zł wartości brutto. Sytuacja gminy jest taka jaka jest i w związku z nią 
Pan Wójt zwrócił się do sołtysów o wyrażenie opinii odnośnie zawieszenia działania w ramach 
budżetu gminy funduszu sołeckiego. Głosowanie wykazało, że 20 sołtysów na 21 obecnych na 
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spotkaniu przychyliło się do prośby Wójta, aby nie wyodrębniać  funduszu sołeckiego w roku 2014. 
Po zakończeniu realizacji zadania związanego z budową kanalizacji w roku 2015, powrócilibyśmy do 
wyodrębnienia funduszu na 2015 rok. Decyzję o tym, pomimo, że będzie to także rok wyborczy, 
podejmie jeszcze obecna Rada Gminy. Radni nie wnieśli żadnych uwag. Stanowisko Komisji: Komisje 
jednogłośnie wnioskowały o nie wyodrębnianiu funduszu sołeckiego w budżecie gminy na rok 2014. 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Marzena Węgrocka. „za” 
przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 2 
radnych.  Uchwałę przyjęto większością głosów i stanowi zał. nr 2 do protokółu.  

Ad:pkt. 7 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt. Omówił podział gminy na stałe obwody głosowania, których będzie tak 

jak dotychczas 5. Lokale obwodowych komisji wyborczych będą znajdowały się w Świerczach 2, w 

Strzegocinie, w Kowalewicach Włościańskich i w Świeszewie. Lokal obwodowej komisji wyborczej 

w Gaju zostanie zlikwidowany. Pani Sekretarz dodała, że w załączniku do projektu uchwały wszystkie  

miejscowości zostały umieszczone w kolejności alfabetycznej.                                                                                                           

Stanowisko Komisji - wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Projekt uchwały 
odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka.                                                       
„za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.                                                                                       
Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi zał. nr 3 do protokółu. 

Ad:pkt.8 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt. Do wyjaśnień tych nie wniesiono uwag.                                             

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który odczytała Wiceprzewodnicząca 
Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka.                                                                                                                                                                
„za” przyjęciem odczytanej uchwały glosowało 15 radnych.                                                                  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi zał. nr 4 do protokółu.  

Ad: pkt. 9 

Wprowadzenia dokonał Pan Wójt                                                                                                             
Stanowisko Komisji: Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Nie zgłoszono uwag.                                                               
Projekt uchwały odczytała Pani Węgrocka Marzena. „za” przyjęciem której głosowało 15 radnych. 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi zał. nr 5 do protokółu. 

Ad:pkt.10 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt.  Nie wniesiono uwag.                                                                                                
Stanowisko Komisji: Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który                                                                                                                           
odczytał Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki.                                                          „za” 
przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 2 radnych.                                                                                                                                              
Uchwałę przyjęto większością głosów i stanowi zał. nr 6 do protokółu.                                                                                                                                          

 

Ad:pkt.11. 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt. Stanowisko Komisji: Wszystkie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały, który odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani 

Marzena Węgrocka.                                                                                                                    

„za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.                                                                      

Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi zał. nr 7 do protokółu.                                                                                      
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Ad: pkt.12.                                                                                                                                           

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt.                                                                                                  

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Pytań, ani uwag nie zgłoszono.   

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka 

„za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę.                                                                                                
Stanowi ona zał. nr 8 do protokółu. 

  

Ad: pkt.13 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt. Nie zgłoszono pytań.                                                                                 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.                                                                 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka.                                   

„za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.                                                                                              

Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi zał. nr 9 do protokółu. 

Ad. pkt. 14. 

Pismo Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Ciechanowie oraz pismo złożone przez Pana 

Balcerzaka odczytał Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki.  Udzielił również wyjaśnień w 

tej sprawie. Członkowie Komisji większością głosów uznali skargę za zasadną. Głos zabrał radny Pan 

Flont, który powiedział, że był przeciwny tej skardze, gdyż w jego ocenie jest ona niesłuszna. 

Rozmawiając z mieszkańcami wsi okazało się, że pierwszy inicjatorem tego, żeby tą drogę w ogóle 

zlikwidować był Pan Balcerzak. Przyjechał jako pierwszy z delegacją do Pana Wójta i prosił o 

zlikwidowanie tej drogi. Teraz Pan Balcerak pisze skargę, że ta droga jest nieprzejezdna, ale przecież 

Rada Gminy była na tej drodze i jest ona, w ocenie radnego, przejezdna.  Na zebraniu sołeckim w 

Kościeszach uzgodniono, że pieniądze Funduszu Sołeckiego zostaną przeznaczone na wykopanie 

rowu z prawdziwego zdarzenia obok tej drogi, zostanie także wyrównana, a Pan Balcerzak dalej pisze 

skargi. Podważa sam swoje zdanie i robi z siebie i z mieszkańców „wariatów”. Tak naprawdę trudno 

zrozumieć o co temu Panu chodzi. Więcej pytań, ani uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał pod głosowanie wniosek Komisji o uznanie skargi za zasadną „za” przyjęciem wniosku 

głosowało - 6 radnych, „przeciw” – 1 radny, „wstrzymało się od głosu” – 8 radnych. Wniosek przyjęto 

większością głosów. Pan Przewodniczący dodał, że w treści uchwały wpisuje się, że skarga jest 

zasadna. Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka. 

Uzasadnienie do uchwały zostanie napisane z pomocą Pani mecenas i Rada zostanie zapoznana z 

treścią na następnej sesji. Radna Pani Kalinowska powiedziała, że Rada zajmuje się  tym tematem już 

kolejny rok i radni nie byli poinformowani o  tym, że będzie coś na tej drodze robione. Radni 

zdecydowali, że nic nie będzie na tej drodze robione, absolutnie nic. Ta droga ma być taka jaka jest i 

nie wydajemy nawet złotówki, bo szkoda. Taka była rozmowa. Przewodniczący dodał, że jako radna 

powinna wiedzieć kto w tym wszystkim zawinił. Radna Kalinowska dodała, że dla niej to nie tylko wójt 

ale również Pan Balcerzak, który tej drogi nie chciał i nie wiadomo o co się teraz tak strasznie burzy.  

Radny Pan Kutner dodał jeszcze, że według niego nie oceniamy całej tej historii od samego początku, 

tylko oceniamy skargę w której są postawione jakieś konkretne zarzuty. Mamy ocenić, czy skarga jest 

zasadna, czy nie. Trzeba opierać się na tym, co jest zawarte w tym piśmie. Na tym dyskusję 

zakończono. Pan Przewodniczący zaproponował przegłosowanie wcześniej odczytanej uchwały.    
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„za” przyjęciem uchwały głosowało  - 6 radnych, „przeciw” – 1 radny, „wstrzymało się od 

głosu” – 8 radnych.                                                                                                                                                              

Uchwała została przyjęto większością głosów i  stanowi zał. nr 10 do protokółu. 

Ad. pkt. 15. 

Z propozycjami do planu pracy Rady Gminy na rok 2013 zapoznał radnych Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki. Nie wniesiono uwag do przedstawionych propozycji. Radny 

Pan Flont zapytał, czy Rada Gminy może fundować nagrody? Pani Skarbnik wyjaśniła, że te 

wydatki zostaną zakwalifikowane jako promocja gminy. Radny Pan Siemborski uzupełniając 

niejako propozycje planu pracy Rady zgłosił , aby radni wybrali się do świetlicy wiejskiej w 

Kowalewicach i ocenili postęp wykonywanych prac, zobaczyli co się tam dzieje i co jest 

zrobione. Przewodniczący zapytał, czy radny chce, aby taki zapis znalazł się w planie pracy 

Rady? Radny potwierdził, że zgłasza taką propozycję. Przewodniczący wyjaśnił, że jego 

propozycja jest taka, aby zostawić wyjazd w miesiącu sierpniu, a w każdym dowolnym czasie 

na sesji można postawić wniosek o wyjazd na teren budowy w Kowalewicach. Nie ma 

problemu, aby wprowadzić taki punkt do planu pracy Rady.                                                            

Pani Skarbnik dodała, żeby po takim wyjeździe nie było dodatkowych propozycji że to trzeba 

jeszcze zrobić, albo coś jeszcze dodać.                                                                              

Przewodniczący zaproponował, aby wyjazd do Kowalewic został wprowadzony do planu 

pracy na miesiąc marzec, a zrezygnujemy z wyjazdu w sierpniu.                                                   

Pan Wójt dodał, że dobrym pomysłem jest pojechać na teren budowy i zobaczyć co i jak jest 

zrobione.                                                                                                                                                  

Radny Siemborski uważa, że trzeba ustalić jakiś termin, bo nie musi jechać tam cała Rada, 

może jechać któraś Komisja, aby później nie było zarzutów, że powstało coś, co Siemborski z 

innymi ludźmi chciał.  Radny uważa, że powinno to być skontrolowane, a będzie tak jak Rada 

zdecyduje. Radny Dudek zaproponował, żeby w marcu podjąć decyzję. Pan Wójt uważa, że 

takie rozwiązanie nie jest dobre, bo trzeba umówić się z inspektorem nadzoru, kierownikiem 

budowy.                                                                                                                                    

Przewodniczący Rady Gminy wprowadził korektę do planu pracy Rady, a mianowicie: w 

sierpniu wykreślony został wyraz „wyjazd”, pozostawiając tylko treść „Informacja o realizacji 

inwestycji gminnych zaplanowanych na 2013 rok” a w miesiącu marcu wpisany jako 3 punkt 

„ wyjazd na teren budowy świetlicy wiejskiej w Kowalewicach Włościańskich”.                               

Po wprowadzeniu korekt projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy.                          

„za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.                                                                                  

Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad: pkt.16 

Propozycje planów pracy Komisji przedstawili ich Przewodniczący. Jako pierwsza propozycje 

odczytała Pani Marzena Węgrocka. Skorygowano zapis w miesiącu kwietniu wykreślając 

propozycję wyjazdu w teren, dopisując ten punkt w miesiącu marcu. Radny Pan Adamiak 

uważa, że skoro robione są wspólne posiedzenia Komisji to opracowywanie planów pracy 
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jest bezcelowe. Przewodniczący dodał, że nie wszystkie posiedzenia komisji były wspólne, 

każda komisja obradowała również indywidualnie. Określenie, ile w danym roku będzie 

posiedzeń wspólnych, a ile oddzielnych, nie jest na tą chwilę możliwe dodał Przewodniczący 

Rady.  Do propozycji Komisji Rolnictwa nie wniesiono więcej uwag. Kolejne propozycje 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia. Z treści wykreślono tylko punkt 6, poza tym 

bez uwag. Kolejne propozycje przedstawił Pan Jerzy Dębski Przewodniczący Komisji 

Przestrzegania Prawa.  Zaproponowano, aby w pkt 3 dotyczącym oceny stanu dróg gminnych 

dopisać wyraz „kategorii”, bo określenie „wszystkich” nie jest właściwe. Oprócz tej poprawki 

więcej uwag nie zgłoszono.                                                                                                                  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka.             

„za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.                                                                          

Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi zał. nr 12 do protokółu.  

Ad. pkt 17. 

Wyjaśnień udzieliła Pani Skarbnik.  (salę obrad opuścił radny Pan Ostrzyniewski – stan 

radnych na sali 14). Wydatki zmniejsza się o kwotę 3000 zł i zwiększa się o kwotę 3000 zł.    

Są to środki na wydatki wynikające z miesięcznego rozliczenia podatku VAT, bo Gmina jest 

czynnym podatnikiem podatku VAT.                                                                                                         

Do wyjaśnień nie wniesiono uwag.                                                                                                        

Projekt uchwały odczytała Pani Skarbnik. „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi zał. nr 13 do protokółu.  

Ad. pkt 18. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt: radnemu Flontowi – drogi prywatnej odśnieżać nie będziemy, 

pozostałe tak. Droga w kierunku Słończewa została już odśnieżona. Co do państwa 

Dąbrowskich – Pan Wójt będzie się starał, aby tą energię elektryczną podłączono jak 

najszybciej. Radnemu Dudkowi – droga wojewódzka ma 5 standard odśnieżania, czyli droga 

ma być przejezdna.                                                                                                                                  

Radnej Chełstowskiej – ustalona zostanie odrębna tablica, bo takich informacji rzeczywiście 

nie ma.                                                                                                                                                     

Radnej Kalinowskiej – odśnieżamy nawet podjazdy z dróg powiatowych do sklepów. 

Oczywiście, monitorujemy ilość śniegu, bo być może trzeba go będzie wywozić. Co zaś 

dotyczy Świercz, to problemem są parkujące na poboczach ulic samochody osobowe i trudno 

jest skutecznie odśnieżyć ulice. Wszystkie drogi główne posypujemy mieszanką, ale przy 

temperaturze poniżej -100C  mieszanka ta nie działa w sposób zadowalający. Trzeba byłoby 

stosować inną mieszankę, ale to zaraz rodzi koszty. Monitorujemy na bieżąco i robimy 

wszystko,  aby drogi były przejezdne.                                                                                          

Radnemu Kutnerowi - na interpelacje dotyczące podejmowanych działań przez Wójta Gminy 

w MZRC oraz możliwości odzyskania nieprawidłowo wykorzystanej dotacji udzielonej 

powiatowi pułtuskiemu – Pan Wójt udzieli odpowiedzi na piśmie, która zostanie odczytana 

na następnej sesji, a także zamieszczona na stronie internetowej gminy. Co zaś dotyczy lokali 
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socjalnych do których przeprowadzono mieszkańców budynku z Klukówka, to monitorujemy  

sprawę, w listopadzie odwiedziliśmy lokatorów i stan lokali jest dobry. Lokatorzy dwóch 

mieszkań ( w  lecznicy wet.) w bardzo znacznym stopniu z własnych środków  sami 

wyremontowali lokale i tym samym podnieśli ich standard. Czynsze płacone są na bieżąco.  

Ad. pkt 19. 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał radnych z pismem dot. kontroli problemowej w 

przedmiocie realizacja zdań z administracji rządowej dotyczącej przeprowadzenia wyborów 

ławników do sądów okręgowych i rejonowych.  Przypomniał również o zbliżającym się 

terminie składania oświadczeń majątkowych – druki oświadczeń rozdano przed 

rozpoczęciem sesji. Pan Wójt poprosił o wypełnienie ankiety na temat jakie dane osobowe 

radnych można udostępniać mediom, gdyż każdy z osobna musi wyrazić na to zgodę. 

Studenci tworzą nowy portal i zwrócili się do urzędu o podanie danych osobowych radnych 

do tworzonej bazy. ( adres e-mail, numer telefonu komórkowego, stacjonarnego). Jest 

przygotowany odpowiedni druk, który radni otrzymają do wypełnienia. Jeżeli ktoś nie wyraża 

na to zgody to poda tylko swoje imię i nazwisko. Padło pytanie odnośnie rozwiązania umowy 

na wywóz śmieci – kiedy powinno się taką umowę rozwiązać. Pan Wójt wyjaśnił, że umowy 

zawierane były w różnych terminach i zazwyczaj mają 1 miesięczny okres wypowiedzenia, ale 

trzeba dokładnie przeczytać zapis w umowie. Pani sołtys z Dziarna zapytała, czy otrzymamy 

druki odnośnie rozwiązania umowy, bo sołtysi będą roznosili nakazy płatnicze i wtedy 

mogliby dostarczać także te dotyczące rozwiązania umowy. Pan Wójt potwierdził, że takie 

druki otrzyma każdy sołtys.    

Ad. pkt. 20           

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął XXII posiedzenie Rady Gminy. 

 

Protokół sporządziła:                                                           Przewodniczący Rady Gminy                                                                                                                                      

I. Nowotka 

                                                                                                           Wiesław Kęsicki 

 

 

 

 

 


